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Datum: 19.12.2008 Številka:SKUPŠČINA 2008  

Z A P I S N I K  S K U P Š Č I N E  
 
ki je bila v petek, 19. decembra 2008 ob 18.00 uri v prostorih NK Bitnje na igrišču v 
Sp. Bitnjah. 
 
Prisotni:  
Člani NK Bitnje: 17 prisotnih članov od 45-ih 
Opravičeno odsotni: 
 
Sprejet in predlagan je bil naslednji dnevni red: 

1. Otvoritev in potrditev verifikacijske komisije, delovnega predsedstva, 
zapisnikarja in dveh overoviteljev 

2. Ugotovitev sklepčnosti - verifikacijska komisija 
3. Potrditev dnevnega reda 
4. Poročilo predsednika 
5. Poročilo blagajnika 
6. Poročilo tajnika 
7. Poročilo nadzornega odbora 
8. Poročilo trenerjev 
9. Razprava na poročila in potrditev poročil 
10. Predlog za zamenjavo blagajnika NK Bitnje 
11. SKP Bitnje – Stanonik 
12. Razno - Janov memorial, Gorenjska nogometna šola Rožle.... 

 

1. Otvoritev in potrditev verifikacijske komisije, 
delovnega predsedstva, zapisnikarja in dveh 
overoviteljev 

Tomaž Doljak – Pozdravni govor in otvoritev Skupščine. 
 

Delovno predsedstvo 
Predsednik - predlagan Pavlič Slavc. 
Dva člana del. Predsedstva – Rok Guzelj in Goran Bambič. 
 
Zapisnikar - Stanonik Janez.  
 
Dva overovatelja – Tomaž Doljak, Zora Herceg.  
Dva člana verifikacijske komisije – Damjan Kern, Snežana Kociper. 

 
Sklep 1: "Predlog za delovno predsedstvo in ostale člane je bil soglasno sprejet" 
 

2. Ugotovitev sklepčnosti – verifikacijska komisija 
Verifikacijska komisija je ugotovila, da je prisotnih 17 članov. Po statutu NK Bitnje je 
za izvedbo Skupščine potrebnih polovica vseh članov, kar pa ni bilo. Z izvedbo 
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skupščine smo počaka 30 minut, kar je predpisano tudi v Statutu in ker je vtem času 
bilo prisotnih več kot 10 članov se je skupščina lahko pričela. 
 

3. Potrditev dnevnega reda 
Zaradi časovne stiske trenerja mlajših selekcij Stojana Humar je bilo predlagano, da 
se njegovo poročilo postavi na prvo mesto poročil. 
Sklep 2: "Dnevni red z omenjeno pripombo je bil soglasno sprejet" 
 

4. Poročilo predsednika 
Tomaž Doljak 
Na skupščini junija 2007 je pričel s svojim delom. Primopredaja poslov 1. septembra. 
Priloga 1 
 

5. Poročilo blagajnika 
Rok Guzelj (podal Tomaž Doljak) 
Priloga 2 
 

6. Poročilo tajnika 
Janez Stanonik 
Priloga 3 
 

7. Poročilo nadzornega odbora 
Goran Bambič (pripravil - Slavc Pavlič) 
Priloga 4 
 

8. Poročilo trenerjev 

8.1 Članska ekipa 
Marko Trebec 
Priloga 5 

8.2 Mlajše selekcije 
Stojan Humar 
Priloga 6 
 

9. Razprava na poročila in potrditev poročil 
Andrej Eling - Vprašanje Stojanu Humer - Kdo financira nogometno šolo Rožle? 
Odgovor - Trenutno šolo financirajo klubi. 
 
Andrej Eling - Vprašanje Tomažu Doljaku – Zanima ga kako lahko KS rekla, da se ne 
sme več vlagati v objekt? 
Odgovor – Komisija za ŠKP deluje in v njej je tudi NK Bitnje. Zaradi legalizacije 
objekta…  
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Pavlič – Klub mora zagovarjati interese NK Bitnje.  
 
Tomaž Doljak – Pripomba na poročilo Nadzornega odbora. Poročila so za leto 2007 in 
ima pripombo na poročilo nadzornega odbora, ki se nanaša tudi za leto 2008. 
 
Sklep 3: "Poročila so bila soglasno potrjena" 
 

10. Predlog za zamenjavo blagajnika NK Bitnje 
Tomaž Doljak - Sedanji blagajnik Rok Guzelj nima več časa za delo, zaradi nove 
službe, zato predlagam za novega blagajnika NK Bitnje je Kociper Snežano, ki je v to 
delo že privolila. 
 
Sklep 4: "Predlog za zamenjavo blagajnika je bil soglasno sprejet." 
 

11. SKP Bitnje – Stanonik 
Janez Stanonik 
Poročilo iz zadnjega sestanka komisije za ŠKP Bitnje. 
Priloga 7 
 

12. Razno 
Tomaž Doljak – Janov memorila enodnevni turnir štirih veteranskih ekip. Datum 30. 
maj 2009 ali teden dni pozneje. 
 
Članarina 20€ za aktivne člane in 10€ za podporne člane. 
Sklep 5: "Predlog za članarino je bil soglasno sprejet." 
 
Janez Stanonik – 30. septembra 2009 nam poteče status društva, ki deluje v javnem 
interesu na področju športa. Do 31. marca 2009 pa je poptrebno oddati vlogo za 
podaljšanje statusa. 
Sklep 6: "Soglasno je bil sprejet sklep, da se vloži predlog za podelitev statusa 
društva, ki deluje v javnem interesu na področju športa." 
 
Predlog Robi Eling – turnir v nogometu za članske ekipe. 
 
 
Skupščina je bila zaključena ob 19.20 uri. 
 
V Sp. Bitnjah 19.12.2008. 
 
Zapisnikar: Delovni predsednik: Overitelja: 
J. Stanonik 
Podpis: 

Pavlič Slavc 
Podpis: 

Damjan Kern 
Podpis: 

  Snežana Kociper 
Podpis: 
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Priloga 1 
POROČILO PREDSEDNIKA NK BITNJE ZA LETO 2007 od 1.7.2007 do 
31.12.2007 
1.1.2007 – 1.7.2007      predsednik NK Bitnje ELING ANDREJ 
1.7.2007 – 31.12.2007  predsednik NK Bitnje DOLJAK TOMAŽ 
 
Na skupščini NK Bitnje dne 8.6.2007 sem bil izvoljen za predsednika NK Bitnje skupaj 
z člani ki sem jih predlagal kot moje sodelovce v UO NK Bitnje. 
NK Bitnje sem prevzel z uradno primopredajo poslov 1.7.2007. 
 
KADROVSKE ZADEVE 
V letu 2007 je NK Bitnje imel v spomladanskem delu 2007: 

- ekipo U-10  
- ekipo U-12 
- mladinsko ekipo U-18 
- člansko ekipo  

 
V jesenskem delu 2007: 

- mladinsko ekipo U-18 
- člansko ekipo  

 
Razlogi za osip: 

- ekipa U-10 praktično  ni obstajala. Odigrala ni 3 tekme , ostale tekme pa je 
odigrala bodisi z manjkom igralcev  ali pa jih je bilo na igrišču ravno zadostno 
število. Rezultati so bili temu primerni (gol razlika  - 78). Že med sezono je 
zaradi neresnosti skoraj polovica igralcev in staršev izrazilo željo po odhodu k 
NK Savi, kar so po končani sezoni tudi storili. Žal v tako kratkem času ni bilo 
moč storiti na večji udeležbi in prijavi iste te ekipe tudi za naslednjo sezono (saj 
je bil renome in status te ekipe katastrofalen). 

- ekipa U-12 je po nagovoru trenerja te ekipe (ki jo je tudi vodil zelo uspešno 
dve sezoni) KOKALJ RUDA v celotni sestavi odšla k NK Sava. Tudi v tem 
primerusam NK Bitnje ni imel možnosti za kakšno boljšo varinto, saj v 
konkurenci U-14 igrajo že veliki nogomet, število igralcev pa ne bi bilo zadostno 
za popolnitev vsaj prve enajsterice. Tu nam je bila s strani  NK Sava obljubljena 
pomoč, ki pa ni bila nikoli realizirana. Še več, bili smo izigrani. Glej internetno 
stran NK Bitnje – basen o požrešnem volku. 

 
Mladinska ekipa je tekmovala v 1. GNL pod vodstvom trenerja Kavčič Aljoša in 
osvojila 7. mesto med 10 ekipami; z osvojenimi 14 točkami – 4 zmage 2 neodločena 
izzida in 10 porazov. Realno bi lahko bili tudi na 4. ali 5. Mestu, vendar smo v 
jesenskem premoru pomagali prijateljskem klubu NK Kranj, tako da smo jim posodili 
dva naša najboljša mladinca (Zorman, Antov). Kljub temu smo napredovali za eno 
mesto glede na stanje v prejšnji sezoni. 
 
Članska ekipa je tekmovala pod nadzorstvom trenerja Cimerman Matjaža in osvojila 
5. mesto med 7 ekipami, kar je manj kot smo pričakovali. Smo pa napredovali za eno 
mesto glede na prejšnjo sezono. 
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TRENERSKI KADER 
Se je spreminjal glede na zastavljene cilje, kar pa je popolnoma razumljivo, saj so 
nekateri trenerji odklonili sodelovanje (KokaljHribar, Delič) po drugi strani pa smo 
pridobili nove moči (Trebec, Cimerman, Kavčič, Humar, Zagmajster). 
Vsi pomisleki in pripombe z nepravilno izbiro trenerskega kadra  so zavajajoči. Dela 
pač tisti, ki si to najprej želi in ima tudi trenersko nekaj pokazati. V enem ali dveh 
letih se zadeve spreminjajo in s tem tudi trenerski kader. Kar je danes, ni rečeno da 
bo še jutri, vsaj kar se trenerjev tiče. Če  želje in ambicij s strani trenerjev ni, potem 
je zadeva kar se kluba tiče nična. V nogometu in športu je pač tako da je trener lahko 
tudi zelo hitro pokvarljiva roba. 
 
PRIMOPREDAJA POSLOV 
Je potekala v korektnem ozračju in brez zapletov. Ugotovljen je bil minus, ki ga je 
nova uprava do konca tekočega leta 2007 tudi poravnala. Trditve NO o vzrokih tega 
minusa so delno resnični, saj je dotacija MO Kranj namenjena za celoletno obdobje  in 
ne samo za 6 mesecev; ugotovljen minus pa je daleč presegal okvire dotacije MO 
Kranj (glej zapisnik primopredaje poslov). 
 
NOVE ZADEVE STORJENE V MANDATU  OD 1.7.2008 – 31.12.2007 

- članski novi komplet dresov 
- mladinski novi komplet dresov 
- 10 novih žog 
- nove hišice za rezervne igralce 
- zaposlitev hišnika nogometnega kluba 
- nove nogometne mreže za veliki nogomet 
- nov pralni stroj 
- nov sušilni stroj 
- nov kompresor 
- nov TV aparat Gorenje 
- priključitev na SIOL TV 

 
V letu 2007 smo zelo uspešno organizirali tudi veteranski nogometni turnir v mesecu 
juniju ter organizirali športne igre na Direndaju 2007 v mesecu avgustu. 
 
GRADBENA DELA 
 
Gradbeni odbor se ni konstituiral predvsem iz razloga pristopa k izgradnji ŠKP Bitnje 
in neznanke povezane z nadaljno usodo stavbe na lokaciji nogometnega igrišča Bitnje. 
Z strani KS Bitnje nam je bilo priporočeno, da naj se ne vlaga več v dokončno 
izgradnjo stavbe (mansarda), saj naj bi se po načrtih o ŠKP Bitnje obstoječa stavba 
porušila in postavil nov moderen objekt. 
Na UO smo se tako odločili, da bomo zaenkrat vse moči uprli v obnovo glavnega 
igrišča. 
 
NADALJNI PROJEKTI NK BITNJE V LETU 2008  

- ustanovitev veteranske ekipe NK BITNJE 
- ponovna ustanovitev podmladka NK BITNJE 
- projekt glavno igrišče NK Bitnje 
- vključitev v gorenjsko nogometno šolo ROŽLE 

 
Predsednik NK Bitnje  DOLJAK TOMAŽ 
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Priloga 2 
FINANČNO POROČILO ZA LETO 2007 NK BITNJE  
 
PRIHODKI 
 
Dotacije iz proračuna……………… 1.750,00  EUR 
Donacije drugih pravnih oseb ………1.930,00 EUR 
Ostali prihodki ………………………3.390,00 EUR 
 
SKUPAJ ………………………………7.070,00  EUR 
 
ODHODKI 
 
Stroški materiala za vzdrževanje ………………2.294,000 EUR 
Stroški el.energije,vode,telefona …………………729,00 EUR 
Stroški opreme, drobni inventar ……………….1.248,00 EUR 
Sodniški stroški ………………………………...1.618,00 EUR 
Stroški najemnine ………………………………925,00 EUR 
Bančne storitve …………………………………..89,00 EUR 
 
SKUPAJ …………………………………….6.903,00 EUR  
 
Presežek ………………………………………167,00 EUR 
 
Priloga 3 
POROČILO TAJNIKA NK BITNJE 

Seje UO 
V obdobju od zadnje Skupščine junija 2007 smo imeli 6 rednih sej UO. Od tega je bila 
ena seja pred novoletna v decembru 2007. 

Članstvo NK Bitnje 
Članska ekipa – Število registriranih članov je 44. Od tega jih je nekaj poškodovanih, 
nekaj pa jih ne igra več. 
 
Mladinska ekipa – Število registriranih mladincev je 7. Od tega jih bo nekaj prestarih 
naslednje leto. Za morebitno igranje prihodnjo sezono bi bilo potrebno pridobiti večje 
število igralcev. 
 
Mlajše selekcije – Število registriranih igralcev mlajših selekcij je 11 (U10 in U12). 
Poleg teh registriranih igralcev je na spisku še 24 igralcev in igralk, ki jih je v 
letošnjem letu treniral Stojan Humar (13 dečkov in 11 deklic). 
 
Veteranska ekipa – Na 25. obletnico NK Bitnje smo povabili 87 nekdanjih in sedanjih 
članov - veteranov. Število aktivnih veteranov se giblje med 15 in 20 (Tomaž Doljak). 

 
Članstvo NK Bitnje – Število članov NK Bitnje ni znano. V času od skupščine sem si 
prizadeval pridobiti čim večje število pristopnih izjav, kar je pogoj za članstvo v 



 
Skupščina_08_OZ.doc 

Stran 7 
Nogometni klub Bitnje 

društvih. Do danes sem prejel 35 pristopnih izjav igralcev in ostalih članov kluba. Za 
pridobitev vseh pristopnih izjav, pa bo potrebnih še kar nekaj naporov. Nebi želel, da 
bi mi kdo kdaj očital, da smo ga samovoljno izključili iz kluba. 

Moje delo 
Opravljal sem vsa tajniška posla, po naročilu UO NK Bitnje in predsednika NK Bitnje 
(sklic sej UO in pošiljanje vabil, priprava in objava zapisnikov sej UO, registracija 
novih igralcev, prijave na razpise, pošiljanje in sprejemanje pošte, ostale tekoče 
zadeve). 
 
Priloga 4 

POROČILO NADZORNEGA ODBORA NK BITNJE 
za obdobje od 08.06.2007 do 19.12.2008 
 
Komisija v sestavi Robert Kos, Goran Bambič, Slavc Pavlič je bila potrjena na zadnji 
skupščini kluba 08.06.2007. Za predsednika je bil določen Slavc Pavlič. V tem 
mandatu se komisija ni sestajala, ker za to kakih nujnih potreb ni bilo. Med obema 
skupščinama se je od aktivnosti kluba oddaljil tudi bivši igralec Kos Robert, zato sva 
to poročilo oblikovala, pregledala in ga na tej skupščini podajava samo Pavlič in 
Bambič. 

Osnova za poročilo je zapisnik skupščine, sklepi le-te, program dela predsednika 
Doljaka, ki je bil na zadnji skupščini potrjen in sklepi posameznih sestankov UO v 
zadnjem letu in pol. Dodani pa so tudi nekateri zaznamki izven tega konteksta, ki pa 
prav tako zadevajo dogajanje v klubu. 
 
1. PRIMOPREDAJA 

Primopredaja v času po skupščini, po zamenjavi organov in funkcij kluba, je bila 
izvedena v skladu z pravilniki, zakoni in po načelih fair playa. Predani so bili prostori, 
materialna sredstva, tajniški posli, finance in ves inventar. Posodobljen je bil Statut 
kluba in na različnih institucijah in nivojih urejene nove formalno pravne zadeve. 

V določenem času pa so bile v javnosti objavljene novice, da je bivše vodstvo za 
dediščino pustilo velik minus, kar ni bilo pošteno do bivšega vodstva in temu ni bilo 
čisto tako. Dejstvo je, da nekaj stvari res ni bilo tekoče poravnanih, ker lani ni bilo 
občinskih sredstev do poletja, prišlo pa je v tistem času tudi do prvega zaprtja 
gostinskega objekta in s tem izpada dela prihodka. Že samo s pravočasno dotacijo MO 
bi bili računi starega vodstva poravnani že do skupščine in ob primopredaji minusa ne 
bi bilo. Nekaj denarja je moral založiti še celo bivši predsednik kluba. Toliko za 
osvežitev spomina. Dejstvo pa je, da je zaradi take situacije, zmanjkalo sredstev za 
nadaljnje tekmovanje. Zato je bilo dobro, da so v klub prišli novi ljudje in bili 
pripravljeni sodelovati, tudi z novimi finančnimi zalogaji. Klub je, kar se tekmovanja 
tiče, pričel na novo. Za dediščino je dobil le igralske kadre po kategorijah. Potrebno je 
še omeniti da so bivše strukture ob financiranju vseh tekočih tekmovalnih stroškov 
vsa leta (tudi zadnje leto) veliko vlagale v objekte in infrastrukturo, zato tisti zadnji 
polletni minus nikdar ni mogel imeti kake posebne teže. Kakor pa je bilo že omenjeno 
– PRIMOPREDAJA JE BILA IZVEDENA V REDU. 
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2. NOGOMETNE SELEKCIJE NK BITNJE: 

Članska ekipa, mladinska ekipa, Skupna ekipa, U-14 ali U-16 (opcija), U-10 ekipa, 
veteranska nogometna ekipa. 
V konceptu dela z ekipami se je izkazalo, da se je v tekmovanju iz različnih vzrokov 
znižalo število tekmujočih ekip. V sezoni 2007/08 sta tekmovali samo članska in 
mladinska ekipa, še to kombinirano. Mlajših selekcij naenkrat ni bilo več, kar je po 
mnenju NO korak nazaj. Vzroki so znani, nekaj je bilo o tem govora že na zadnji 
skupščini. Škoda je, da je bilo prekinjeno trajno selekcioniranje, ki je bilo do tedaj v 
pogonu že tretje leto. Po mnenju NO je bil vzrok za nastalo situacijo napačen izbor 
ljudi za delo, ravno z mladimi. 

Tekmovalni pogoji ekipam so bili omogočeni maksimalno, prav tako je bila pozimi 
omogočena tudi vadba v telovadnici, ki pa ni bila dobro izkoriščena. O vzrokih NO ne 
bo razglabljal. Pozimi je bilo dvema ekipama omogočen tudi nastop na zimskem 
turnirju na Planini. 

3. ORGANIZACIJA NOGOMETNIH EKIP NK BITNJE 
1. Članska ekipa NK Bitnje 
• Trener - JERINA ANDREJ 
• Pomočnik trenerja - HRIBAR ZVONE 
• Tehnični vodja - OŠTIR ST.  
2. Mladinska ekipa NK Bitnje 
• 1. Trener - KOKALJ RUDA 
• Pomočnik Trenerja - HRIBAR ZVONE 
• Tehnični vodja - STARŠI  
3. Skupna ekipa ali U-14 ali U-16 (opcija) 
• funkcije po dogovoru s klubom s katerim bomo eventuelno sodelovali 
4. Ekipa U-10 
• 1. Trener - DOLJAK TOMAŽ 
• Pomočnik trenerja - uvajanje novega mladega trenerja 
• Tehnični vodja - STARŠI  
5. Veteranska nogometna ekipa 
• Vodja veteranske ekipe - STANONIK JANEZ 
• Tehnični vodja - KERN JANEZ 
• Trener veteranske ekipe - DELIČ DUŠAN  
 

Mnenje NO je, da klub pri izboru teh kadrov ni imel srečne roke. Pohvalno ob teh 
zadevah pa je, da je vodstvu kljub velikim težavam v našo sredino uspelo pripeljati 
nove strokovnjake, ki sedaj v tem letu že delujejo na področju mladine, članov in 
veteranov. Upamo, da jih bo vodstvo s pravo politiko, pravim odnosom v klubu in 
poštenim delom vseh v klubu uspelo zadržati. 

 
4. TEHNIČNI KADER NK BITNJE 
• Hišnik NK Bitnje zaposlen po pogodbi 
• Gradbeni odbor NK Bitnje  
Dober izbor. Dela in vzdrževanje objekta je opazno v pozitivnem smislu. Opažena je 
dobra kulturna oprema ekip, urejena okolica, ob igrišču so nove kabine za igralce, 
nove tribune. Omeniti je potrebno še vzdrževano igrišče, k čemur je prispevalo tudi 
lepo vreme tako pomladi kakor tudi jeseni. Ob vsem tem pa je škoda, da mora tako 
dolgo nedograjen (nedokončan) na svojo usodo čakati sam objekt. Če bi se te zadeve 
začele urejati že kdaj prej, bi bil tudi izgled objekta drugačen in še bolj uporaben in 
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zaseden. Zadeve dela odbora za izgradnjo ŠKP so v postopkih, o katerih smo vsi 
informirani v naših medijih. Izvajane so bile delovne akcije, določeni cilji so bili 
izvedeni (tribuna), obnova in izdelava igralnih površin pa še vedno čaka v okviru 
dveletnega plana. Posebej je potrebno omeniti tudi nabavo različne tehnične opreme 
in strojev. 
 
5. VIZIJA NK BITNJE 
Prednostne gradbene naloge: 
• Izgradnja novega glavnega igrišča v roku 4 let ... nosilec projekta UO NK BITNJE  
• Izgradnja malonogometnega-pomožnega igrišča v roku 2 let ... nosilec projekta … 
DOLJAK TOMAŽ in sponzorji 
• Projekt asfaltirano malonogometno-rokometno-košarkaško igrišče  
Zaradi lastninjenja dogodkov NK ne more prehitevati. To so razumljive zadeve. 
Počakajmo, kaj bo prinesel čas in nove vlade na raznih nivojih. 
Prednostne naloge nogometnega kluba Bitnje kot društva v javnem interesu: 
1. Konstruktivno sodelovanje v odboru za izgradnjo športnega parka Bitnje 
V odboru in postopkih pravilno in pošteno zagovarjanje interesov NK Bitnje. 
2. Stabilizacija vseh ekip pod okriljem NK Bitnje, tako v kadrovskem kot 
organizacijskem smislu. Postopki zopet tečejo tudi v smislu stabilizacije. 
3. Širši razvojni plan 
V okviru odbora za ŠKP Bitnje in z vzporednim lobiranjem. Zadeve potekajo. 
4. Širitev baze in sodelovanje z nosilci nogometa na Gorenjskem 
Sodelovanje poteka, klub ni več zaprt sam vase. Napredek. 
5. Dokončanje že začetih pravnih zadev 
Težave z gostinsko dejavnostjo, razlogi stari in znani. O pravnih postopkih NO, do 
skupščine, nima podatkov. 
6. Organizacija večjega nogometnega turnirja ob prazniku KS Bitnje, 25 letnici NK 
Bitnje in v spomin g. JAN BOJANU 
Organizacije teh zadev so bile uspešne. 
PRORAČUN NK BITNJE 
• Minimalno 20.000,00 EUR letno 
 

FINANČNO POROČILO ZA LETO 2007 NK BITNJE  
 
PRIHODKI 
 
Dotacije iz proračuna……………… 1.750,00 EUR 
Donacije drugih pravnih oseb ………1.930,00 EUR 
Ostali prihodki ………………………3.390,00 EUR 
 
SKUPAJ ………………………………7.070,00 EUR 
 
ODHODKI 
 
Stroški materiala za vzdrževanje ………………2.294,000 EUR 
Stroški el.energije,vode,telefona …………………729,00 EUR 
Stroški opreme, drobni inventar ……………….1.248,00 EUR 
Sodniški stroški ………………………………...1.618,00 EUR 
Stroški najemnine ………………………………925,00 EUR 
Bančne storitve …………………………………..89,00 EUR 
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SKUPAJ …………………………………….6.903,00 EUR  
 
Presežek ………………………………………167,00 EUR 
 
• Poročilo za leto 2007, ni pa poročila za leto 2008 – do te skupščine ( od zadnje). 
Mnenje NO: 
NO v zadnjem obdobju ni pregledoval finančnega poslovanja, ogledal si je pa finančno 
poročilo, ki ga je pismeno prejel tri dni pred skupščino. Mnenje odbora je, da je 
finančno poročilo preskopo, glede na programiran, letni proračun, ni dovolj jasno, zato 
NO realnosti finančnega stanja, v obdobju od zadnje do te skupščine ne more realno 
oceniti. Ne more reči, da je zadeva bila v redu, niti, da ni bila v redu. To bo slišano 
tudi na koncu tega poročila. 
 

ŠE, NA KRATKO, O DELU IZVRŠNIH ORGANOV NK Bitnje : 
Predsednik je delal dobro, v določenih obdobjih pa je bil v istem položaju, kot pred 
njim predsednik Eling. Imel je premalo pomoči ostalih članov UO NK.  
Tajnik je delal dobro, tudi v enakem položaju, kot predsednik. 
V delo blagajnika nismo imeli vpogleda, zato ga ne moremo ocenjevati. Sigurno pa je 
moral delati v skladu z vsemi predpisi, za to delo so druge kontrole. 
Disciplinska komisija je obstojala samo na papirju, sicer pa tudi disciplinskega 
pravilnika skupščina še ni potrdila. V bodoče se bo morala tudi ta komisija do 
določenih stvari opredeliti.  
Delo gospodarja je bilo dobro. 
Če se na koncu dotaknemo še obnogometne dejavnosti članov kluba, klubskega 
prostora znotraj ali zunaj, je mnenje NO tako, da nepravilnosti ni bilo. V osebna 
praznovanja članov in njihove obnogometne rekreativne dejavnosti (članov kluba), se 
NO ne misli vpletati, niti delati nadzora nad postopki UO ob takih situacijah. 
Še enkrat, NO, na splošno ocenjuje, da je bilo delo kluba v preteklem obdobju dobro, 
omembe vrednih nepravilnosti v delovanju kluba ni bilo.To poročilo naj skupščina 
sprejme tako ali drugače. NO podaja svoje mnenje da oceno, če pa na voljo ni imela 
vseh podatkov, ne more ocenjevati vsega stanja in biti odgovorna za to. Upajmo pa, 
da je bilo vse skupaj, tudi na področju financ v redu. NO želi, da se dejavnost kluba 
dogaja in razvija dobro še naprej ! 
 
Pregledal član NO NK:  Predsednik NO NK Bitnje: 
Bambič Goran  Pavlič Slavc 
 
Priloga 5 
POROČILO TRENERJA ČLANSKE EKIPE NK BITNJE 
 
Igralski kader: 
Zaradi slabih izkušenj v pretekih sezonah se je članska ekipa okrepila z igralci NK 
Kranj. S tem se je dvignila kvaliteta in kvantiteta igralskega kadra. Zaradi 
administrativnih postopkov in dopustov se je ekipa popolnjevala iz dneva v dan. Ekipa 
je bila zaradi opisanih vzrokov zelo hetrerogena, kar je vplivalo tudi na način dela ter 
kasneje tudi na rezultate. 
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Treningi: 
S treningi smo začeli 29. julija 2008 in do zaključka jesenskega dela opravili 37 
treningov. V avgustu je bila prisotnost igralcev zaradi dopustov zadovoljiva, v 
septembru odlična, v oktobru pa se je prisotnost močno zmanjšala. Še posebej je bilo 
to opazno pri igralcih, ki bi po svoji kvaliteti morali biti med nosilci igre. Treningi so 
potekali na glavnem igrišču, pomožni površini in tudi v naravi. Zaradi specifike dela je 
bila vsebina vsakega treninga pestra, da smo opravili vsaj del vsake sestavine 
(kondicija, tehnika, taktika). Na roko nam je šlo vreme, saj smo vedno lahko 
uporabljali glavno igrišče. 
 
Tekme: 
V pripravljalnem obdobju smo odigrali pet prijateljskih tekem ( Velesovo, Kranj, 
Visoko, Kranj U18, Ločan). Tekme so pokazale različne obraze. Nova ekipa je bila 
sposobna odigrati zelo dobro in tudi zelo slabo. Praktično smo vsako pripravljalno 
tekmo igrali z drugačno postavo. Zanimiv je podatek, da je bil na pripravljalni tekmi 
med boljšimi igralci Igor Šenk, ki pa kasneje celo jesen ni več prišel niti na trening, 
niti na tekmo. Podobnih primerov je še nekaj. Glede na rang tekmovanja je pri 
posameznikih prisotno mnenje, da so sposobni igrati brez treninga, ali pa da so tako 
kvalitetni, da imajo prednost pred ostalimi. Zaradi opisanega smo prvenstvene tekme 
pričakali z mešanimi občutki. Prva dva nasprotnika (Preddvor in Jesenice) sta bila 
močno premočna. Naša mlada in v zadnjem trenutku sestavljena ekipa jim ni bila kos 
– ne po igri, ne po agresivnosti. Vseeno sta ravno ti dve tekmi nakazali kdo pa je 
sposoben dati več. Tako smo že v tretji tekmi proti Kondorju bili zelo blizu zmage. 
Ekipa je dobila na samozavesti, zato smo naslednje štiri tekme zmagali. V naprej 
odigrani tekmi s Kondorjem sredi tedna pa smo naredili preveč napak in na žalost 
prekinili uspešen niz. Ker se v drugi gorenjski ligi igra trokrožni sistem smo že jeseni 
odigrali tri tekme drugega kroga (Kondor, Preddvor in Jesenice). Jesenice so po 
kvaliteti zasluženo na vrhu, mi pa zasedamo trenutno peto mesto. Za drugim mestom 
zaostajamo za 5 točk. Dejstvo, da smo že po dvakrat igrali z vodilnimi na lestvici nas 
navdaja z optimizmom – po dvakrat še igramo z ekipami, ki smo jih že premagali. 
Zmagati moramo tudi na spomladanskih tekmah, kar pomeni, da lahko upravičeno 
pričakujemo 8 zmag od 11 tekem. Ob jesenskih 14 točkah bi 38 točk moralo 
zadostovati za drugo mesto, ki po vsej verjetnosti vodi direktno v prvo gorenjsko 
nogometno ligo. 
 
Načrti za spomladanski del: 
Treningi in tekme: 
S treningi bomo predvidoma začeli v torek 24. februarja. Potekali bodo 2-3x/teden. V 
marcu bomo odigrali štiri prijateljske tekme (Lesce, Bled, Visoko, Ločan). Prvenstvo v 
začetku aprila moramo pričakati polno pripravljeni saj je drugo mesto dosegljivo. 
 
Izbira igralca jesenskega dela prvenstva. 
 
Priloga 6 
POROČILO O DELU Z MLAJŠIMIM IGRALCI V NK BITNJE, V JESENI 2008. 
 
Treningi so bili organizirani dvakrat tedensko,  s trenerjem  Zagmajster Matjažem sva 
jih organizirala tako, da se niso prekrivali s treningi v NK Kranj. Od 15. septembra pa 
do konec oktobra sva opravila 13 treningov, katerih se je udeleževalo tudi čez dvajset 
otrok. Udeleženci so bili starostno zelo različni: od letnika 2000 pa do letnika 1994. 
Zanimivo je da je treniralo kar  5 deklic, kar se to redko dogaja.  Namen akcije je bil 
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predvsem ta, da se prebudi zanimanje za nogomet pri mladih v tem delu Kranja. 
Spomladi bo potrebno akcijo nadaljevati, ko bo vreme za to primerno. 
V zimskem času imajo organizirano vadbo v telovadnici OŠ Stražišče. Čeprav je 
termin treningov za marsikoga neugoden (sobota popoldan), pa se ga udeležuje kar 
nekaj otrok, vsekakor pa manj kot v jeseni na igrišču.  Zaradi zasedenosti pri vodenju 
zimske lige MNZ in turnirjev RIN, ki so ravno ob sobotah, ne utegnem sodelovati pri 
vadbah, namesto mene pa to opravlja predsednik Tomaž Doljak. 
 
Omeniti je potrebno tudi nogometno predstavitev za učence v podružnični OŠ V 
Žabnici, za prve, druge in tretje razrede. Ko bo šola obnovljena s primerno 
telovadnico, se bo tam izvajal tudi tu nogometni krožek. To je že dogovorjeno. To naj 
bi bila tudi osnova za črpanje novih igralcev in ustanovitev mlajše selekcije, jo 
vključiti v tekmovanja MNZ.  Kadrovanje mladih igralcev bo moralo biti stalno, vsako 
leto vsaj do 10 igralcev istega letnika. 
 
Ocenjujem, da bi v Bitnjah v bližji prihodnosti lahko imeli vsaj dve mlajši selekciji. 
Obstaja tudi varianta, v kolikor ne bi bilo dovolj otrok za samostojno ekipo, da se 
posamezniki vključili vsaj na tekmah v eno izmed ekip NK Kranj, katera pa mora 
prevzeti ime NK Bitnje. (tako kot sedaj pri ekipi U-13, Bitnje Kranj). 
 
Iz lastnih izkušenj pa vam zagotavljam, da se da ob rednem in načrtnem delu pridobiti 
dovolj mladih igralcev in tako zopet vrniti  Bitnjam nogometni sloves, kot so ga že 
včasih imele. 
 
Sam sem pripravljen v akcijah sodelovati v takem obsegu tudi spomladi, počakati pa 
moram na moj status, tako v NK Kranj, kot v MNZ in NZS. Ne obljubljam, toda zna se 
zgoditi da bi se lahko takrat bolj posvetil delu v tem klubu. Seveda, v kolikor bom 
dobrodošel. 
 
Kranj, 19.12.2008 
 
V nove nogometne zmage! Stojan Humar 
 
Priloga 7 
POROČILO IZ ZADNJEGA SESTANKA KOMISIJE ZA ŠPK BITNJE 
 
Odkup zemljišča (poročilo o trenutnem stanju - Igor Velov) 
 
Igor Velov podal nekaj zgodovine, poudaril je predvsem dejstvo, da smo se odločili 
najprej za odkup potrebnega zemljišča, nato izdelava projektov in na koncu adaptacija 
in legalizacija objekta. Odmerjena površina je bila 693 m2, kar je več kot je bilo 
predvideno, saj za samo izvedbo obnove, legalizacije objekta in dostopa potrebujemo 
omenjeno površino. Ker pa je bilo na predpostavki predviden tudi denar za projekt, se 
bo ta denar porabil za odkup zemljišča v celoti. Pogodbe so že pripravljene in gredo 
drugi teden v podpis k župniku. Denar potreben za izdelavo projektov, pa spravimo na 
sestankih KS-jev v proračun za naslednje leto. Z župniščem smo se dogovorili, za 
najem preostalega dela zemljišča, za naslednjih 10 let, ki je brezplačna.  
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Izdelava projekta dograditve in adaptacije objekta Športni dom za potrebe 
KS Bitnje (stanje na izdelavi projekta) 
 
Za izdelavo projektov smo letos že prepozni, pa tudi sredstva se bodo porabila, za 
odkup potrebnega zemljišča. V proračun za leto 2009 spraviti potrebna sredstva za 
izdelavo projektov. Za to naj bi se zavzemali na sejah krajevnih skupnosti. 
 
 


